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ZAPYTANIE 

 

Dot. Drogi Krajowej nr 88 

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

w dniu 17 kwietnia, na swoim profilu na Facebooku zamieściła Pani swój spot wyborczy 

o następującej treści: „Cześć Mariusz, czy to ten hałas zagłusza Ci głos mieszkańców Gliwic, 

od lat proszą o postawienie przy DK 88 ekranów, a Wy posadziliście  

te rachityczne drzewka, które rzekomo mają ochronić przed hałasem. Najpierw trzeba było 

postawić ekrany, a potem posadzić te drzewa.”  

Mając na uwadze skalę i zasadność problemu, jakim jest hałas z DK 88 i uciążliwość 

dla mieszkańców Żernik, Zatorza i Obrońców Pokoju, a także mając na uwadze fakt, że  

21 kwietnia została Pani wybrana Prezydentem Gliwic, proszę o podanie, kiedy mieszkańcy 

Żernik, Zatorza i Obrońców Pokoju mogą spodziewać się montażu ekranów akustycznych?  

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Łukasz Chmielewski 

Tomasz Tylutko 

Marcin Prokop  


